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Datum 

1 november 2016 

Ons kenmerk 

C2197271/4096456  

Uw kenmerk 

- 

Contactpersoon 

B.A.M. (Bart) Claerhoudt 

Telefoon 

(073) 680 83 14 

Email 

bclaerhoudt@brabant.nl 
 

Bijlage(n) 

- 

Bij brief van 12 oktober 2016, ingekomen op 12 oktober 2016, heeft u namens 

de PVV fractie schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt: 

1. Kan dit college aangeven hoeveel huisdieren er dit jaar zijn gedumpt in de 
Brabantse natuurgebieden? Zo nee, waarom niet? 
Antwoord: Nee. Waarschijnlijk worden niet alle dumpingen van huisdieren 

ontdekt en gemeld. Bovendien kunnen meldingen bij meerdere instanties 

worden gedaan (b.v. bij SSIB, (dieren)politie, gemeenten en 

dierenambulance). Meldingen worden niet centraal geregistreerd. 

 

2. Kan dit college aangeven of er dit jaar aanhoudingen zijn verricht in de 
Brabantse natuurgebieden wegens het dumpen van huisdieren? Zo nee, 
waarom niet?  
Antwoord: Nee, wij beschikken niet over die informatie. De provincie is in dit 

opzicht ook niet het bevoegd gezag; dat is het Ministerie van Economische 

Zaken. 

 

3. Deelt dit college de mening van de PVV-fractie dat ondanks het in het leven 
roepen van Samen sterk in Brabant (SSiB) er nog steeds onvoldoende 
toezicht en handhaving aanwezig is in de Brabantse natuurgebieden? Zo 
nee, waarom niet? 
Antwoord: Nee, dit deelt het college niet. Er wordt veel gedaan om toezicht 

en handhaving in het buitengebied, waaronder natuurgebieden, te 

intensiveren. Door SSIB worden de handhavingspartners in de Brabantse 

natuurgebieden verbonden aan gezamenlijke handhavingsacties. Ook is het 

SSIB actief in het opbouwen en uitbreiden van een (professioneel) netwerk 

rondom die natuurgebieden zodat door veel partners in het buitengebied 

een oog en oor functie wordt vervuld.  
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4. Deelt dit college de mening van de PVV fractie dat het voorkomen en / of 
opsporen van daders van huisdierdumping ook een speerpunt moet worden 
van Samen Sterk in Brabant? Zo nee, waarom niet? 
Antwoord: Nee, dit delen wij niet. Het uitzetten van dieren gebeurt 

incidenteel, het is geen omvangrijk probleem en zal daarom niet als 

speerpunt benoemd worden.  

 

5. Kan de provincie aangeven hoe vaak de app Buiten beter is gedownload 
en hoeveel actieve gebruikers deze app gebruiken? Zo nee, waarom niet? 
Antwoord: Nee, de Buiten Beter app is een particulier initiatief en wordt 

gebruikt door gemeenten. 

 

6. Kan dit college aangeven hoeveel meldingen er dit jaar zijn doorgegeven 
via de app buiten beter? Zo nee, waarom niet? 
Antwoord: Nee, zie het antwoord bij vraag 5. 

 

7. Kan dit college aangeven hoeveel meldingen er dit jaar zijn doorgegeven 
via het telefoonnummer van SSiB (0900 996 54 32)? Zo nee, waarom niet? 
Antwoord: Er zijn dit jaar 185 meldingen binnengekomen via het 

telefoonnummer van SSiB. 

 

8. Kan dit college aangeven of de meldingen van de aangetroffen cavia’s¹ of 
hond² zijn gemaakt naar het SSiB? Zo nee, naar wie/wat is de melding dan 
gemaakt? 
Antwoord: De cavia’s in Bergen op Zoom zijn aangetroffen door een 

medewerker van SSiB. De melding van de vastgebonden hond is niet bij 

SSIB binnen gekomen. 

 

9. Kan dit college aangeven wat de resultaten zijn van Samen Sterk in Brabant 
(SSiB) met betrekking tot het voorkomen en / of opsporen van daders van 
het dumpen van huisdieren in de Brabantse natuurgebieden? 
Antwoord: Het aantreffen van de gedumpte cavia’s in Bergen op Zoom was 

een van de weinige keren dat dit SSiB hierbij is betrokken, er zijn geen 

daders bekend. 

 

10. Kan dit college aangeven wat er concreet bedoeld wordt met het speerpunt 
dierenwelzijn van Samen Sterk in Brabant (SSiB)? Zo nee, waarom niet? 

Antwoord: Dierenwelzijn is geen speerpunt van SSiB, dit onderwerp heeft 

wel de aandacht ondanks het feit dat het erg moeilijk is hier daadwerkelijk 

iets tegen te doen. Het wordt genoemd als aandachtspunt omdat we wel 

een bijdrage willen leveren om dierenleed te voorkomen, op te sporen en te 

stoppen. 
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11. Kan dit college aangeven of het onderwerp huisdierdumpingen besproken is 
bij het Bestuurlijk Platform Omgevingsrecht (BPO)? Zo nee, waarom niet en 
is dit college dan bereid om huisdierdumpingen te agenderen? Zo nee, 
waarom niet? 
Antwoord: Nee, dit is daar niet besproken. Het uitzetten van dieren gebeurt 

incidenteel, het is geen omvangrijk probleem en zal daarom niet 

geagendeerd worden bij het BPO. 

 

12. Welke concrete maatregelen gaat dit college treffen om het dumpen van 
huisdieren in de Brabantse natuur te stoppen? 
Antwoord: Geen.  

 

 

 

Gedeputeerde Staten van Noord Brabant, 

 

de voorzitter,   de secretaris, 

 

prof. dr. W.B.H.J. van de Donk   ir. A.M. Burger 
 

 


